



## 金茂三亚希尔顿大酒店校园招聘

### Campus Recruitment of Hilton Sanya Yalong Bay Resort & Spa

金茂三亚亚龙湾希尔顿大酒店坐落于南中国海景最瑰丽的海湾——亚龙湾。酒店被葱郁的热带园林所环抱，拥有绵延不断晶莹洁白的 400 米私属沙滩，水上运动中心安排各种刺激的水上活动项目。设施设备完善，配备多个室外度假游泳池、还有现代化的健身中心、水疗体验中心、儿童乐园、两个网球场以及七个餐厅和酒吧。酒店距离三亚市区 25 分钟车程，凤凰国际机场 30 分钟车程。酒店总共设有 492 间客房、套房及别墅，其中绝大多数客房可观海景。6780 平方米的水疗体验中心拥有 8 间水疗别墅、单独的接待大厅和休闲区域、蒸汽房和桑拿房、茶轩以及美容沙龙馆。独立的 MICE 楼提供完备的会议宴会设施，总面积超过 3000 平方米，上下两层建筑。会议楼两层均与户外草坪相连，供活动使用，另有一面积达 3000 平米的海滩户外草坪。

Hilton Sanya Yalong Bay Resort & Spa locates in Yalong Bay, the most surpassingly beautiful bay in the south of China. The Resort is surrounded by luxuriantly green tropical garden and with 400 meters' white private sandy beach and aquatic sports center for arranging various kinds of aquatic activities. It has perfect equipment and a few of outdoor swimming pool, modern fitness center, spa center, children's park, two tennis courts and seven restaurants and bars. The Resort is only 25 minutes away from Sanya downtown and 30 minutes away from Sanya Phoenix International Airport. There are 492 guest rooms, suites and villas in the Resort, and sea can be seen from most the rooms. The 6,780m<sup>2</sup> spa center has eight spa villas, single receptions hall and leisure zone, steam room, sauna room, tea house and beauty saloon. The single MICE Pavilion provides completed conference equipment and its total area is more than 3,000 m<sup>2</sup> with two floors. The two floors of MICE Pavilion are all linked together with the outdoor lawn for activities uses. Besides, there is an outdoor beach lawn of 3,000 m<sup>2</sup>.

#### 招聘岗位 Open positions:

前厅部实习生 Front Office Trainee  
餐饮部实习生 F&B Trainee  
客房部实习生 HSKP Trainee  
康乐部实习生 Recreation Trainee  
厨房部实习生 Kitchen Trainee

#### 我们为您提供的福利 Welfare we provide for you:

##### 员工公寓 Team Members Dormitory

空调配备 Air condition  
床上用品齐全 Bed linen  
自助式洗衣房 Self-service laundry (washing machines)  
健身娱乐设施 Fitness Room



免费员工餐厅 Complimentary meals at the Resort during working days and allowance on days off  
免费穿梭巴士 Complimentary shuttle bus between Dormitory and Resort and down town  
无线网络覆盖 free Wifi

### 生日 Birthday

生日礼物 Birthday gift

价值 600 元自助餐券 birthday invitation to a buffet dining for 2 in Big Kitchen or BBQ

### 病假 Illness

全薪病假 Full-pay sick leave

### 培训 Training

集团培训 Group training

酒店培训 Resort training

部门培训 Department training

### 其他福利 Other welfare

更多员工活动 More activities

奖金与红包 Bonus and red packet

节假日礼物 Festival gifts

酒店医务室 House doctor available at the Resort

雇主责任险 Employer liability insurance

### 我们为您提供的快速成长计划

#### **We provide fast growing plan for you:**

丰富多彩的语言培训和全面专业的工作技能培训

Colorful language training / rounded and professional working skills training

网上希尔顿大学

Online Hilton University

快速发展计划

Fast development plan

### 我们的联系方式 Contact Information:

联系电话 Telephone: 0898-88558888-8602/8611

联系人 Contact persons: 韦女士 Miss Wei / 李先生 Mr. Li

电子邮件 E-mail: [Behati.Wei@hilton.com](mailto:Behati.Wei@hilton.com)/[Ace.Li@hilton.com](mailto:Ace.Li@hilton.com)

酒店地址 Address:

三亚市亚龙湾国家旅游度假区 Hilton Sanya Resort & Spa Sanya Yalong Bay National Tourist Resort



SANYA YALONG BAY RESORT & SPA  
金茂三亚亚龙湾希尔顿大酒店



邮政编码 Zip Code: 572000

欢迎加入金茂三亚希尔顿大酒店